
Bestyrelsesmøde d.26-01-22 Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Anna Lise, Lars Bo, Lars, Anton og Tina 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Vi siger velkommen til nye beboer i 2 
lejligheder i nr.23. Når tiden er til det, får vi plantet nogle små nye æbletræer i 
vores lille have. Og på sigt får vi en regnvandstønde sat op, så det bliver 
nemmere at vande haven. Der opstår pladsmangel i vores molok til pap/papir, 
da ikke alle kasser bliver foldet sammen. Vi forsøger derfor at låse lugen for at 
se om det løser problemet. Saltning af opgang/svalegang gøres mere moderat 
næste gang der kommer frost. Der arbejdes løbende på elevatorernes 
elektronik, både vedligeholdelse og nyanskaffelse. Vi arbejder på hjertestarter-
kursus, nærmere info. kommer ud. Og pærerne i opgangene skal nok blive 
udskiftet, da det er led-pærer, besværliggør det udskiftningen. 
 

4. Information fra formanden: Vi har godkendt dagsorden og årsberetning, og 
drøftet indkommende forslag til afdelingsmødet d. 10.02.22 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Ny forretningsfører hos Lejerbo-Holstebro 
starter 01.03.22  
 

6. Bordet rundt: Lugen til madmolokken fryser sig fast, når der er frost, så derfor 
tages den lille ”tryk knap” af.  
 

7. EVT.  Fra d.01.04.22 står der i ”Generatoren” en sprøjte med algefjerner til fri 
afbenyttelse. (Og det er ikke en aprilsnar ! ) 
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 06-04-22 kl. 16.30 
 

Referent Tina 


